La délinquance: causes et effets
Traduisez les phrases en français:

1. Twenty-two French persons are suspected of websites’ piracy of thirty-four companies and associations.
Vingt-deux français /sont soupçonnés de /piratage de sites Internet/ de trente-quatre entreprises et associations. (4 marks)

2. Identity theft is increasing on social networks, where each person is giving more and more personal information.
L’usurpation d’identité se multiplie/ sur les réseaux sociaux,/ où chacun donne /de plus en plus d’informations personnelles. (4marks)

3. Unemployment, poverty, isolation and rejection of society contribute to fueling resentment.
Le chômage, la pauvreté, l’isolation/ et le rejet de la société /contribuent à/ attiser les ressentiments. (4 marks)

4. The media often mistakenly associate youth and violence, and we should reject this false image that is being projected.
Les médias associent/ souvent à tort/ les jeunes et la violence et il faut rejeter/ cette image fausse qui est projetée. (4 marks)

5. The police demonstrated against the 'anti-cop hatred' to denounce the lack of respect towards the police.
Les policiers ont manifesté /contre la ‘la haine anti-flics’ /afin de dénoncer/ le manque de respect envers les forces de l’ordre. (4 marks)
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